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Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Spørgsmål 96
Vicedirektøren for SSI udtalte den 4. januar 2022 på et pressemøde, at SSI ikke ved, 
hvor mange der i alt er af omikron-relaterede patienter på intensiv, da man ikke screener 
alle intensiv patienter for omikron. Men samtidig fastslår SSI i deres egen rapport af 
3. januar 2022, at man prioriterer at teste indlagte, hvilket vel også må gælde intensiv 
patienter. Kan ministeren oplyse, om det er korrekt, at alle patienter ikke screenes, og 
hvor stor en procentdel af intensiv patienterne blev screenet, ønsket oplyst for både den 
29. december 2021 og den 3. januar 2022?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lars Boje Mathiesen (NB).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Mathiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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